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Geachte heer Boer, 

Op 30 juli 2014 heeft u vragen gesteld ex art. 38 RvO inzake de inning van de lig-
en doorvaartgelden. 
Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen. Hieronder is uw vraag steeds 
cursief weergegeven waarna het antwoord van het college volgt. 

/. Klopt het dat er inderdaad problemen zijn met het innen van het 
liggeld? 

Antwoord: 
Dat klopt. De Havendienst van de gemeente heeft nieuwe software voor de 
registratie van de ligplaatsvergunningen. Het aansluiten van de nieuwe software op 
het financiële systeem kost meer tijd dan voorzien waardoor de facturen niet, zoals 
in voorgaande jaren, in de winter zijn verstuurd. De verwachting is dat dit binnen 
afzienbare tijd gaat lukken. 

2. Zijn er ook problemen met het innen van het doorvaargeld? 

Antwoord: 
Nee. 

3. Hoe lang is dit probleem bij de betreffende wethouder bekend? 

Antwoord: 
Op 3 juli 2014 is de wethouder hiervan op de hoogte gebracht. 

4. Zo ja, Waarom is de gemeenteraad of de commissie hier niet van op 
de hoogte gesteld? 

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden 
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Antwoord: 
Er zijn geen regels waarin staat dat de heffingen aan het begin van het jaar 
gefactureerd moeten worden. Redelijkerwijs dienen de facturen binnen het 
kalenderjaar waarover de heffing gaat, verstuurd te worden. Er is geen aanleiding te 
veronderstellen dat dit niet gaan lukken. 

5. Zo nee, Waarom is de wethouder hier dan niet van op de hoogte 
gesteld door de betreffende dienst? 

Antwoord 
Zie antwoord op vraag 3. 

6. Tevens is er een nieuw ligplaatssysteem ingevoerd, waardoor de 
boten op een "digitale " manier gecontroleerd kunnen worden. 
Heeft dit systeem ook last gehad van software of andere problemen 
en functioneert dit nu wel naar behoren? 

Antwoord: 
De gemeente Haarlem is de eerste gemeente waar dit systeem operationeel is. Bij de 
invoering waren er te verwachten opstart- en inregelproblemen. Met de 
handhavingsmodule is vorig jaar al geëxperimenteerd. Verbetervoorstellen van de 
handhavers worden door de softwareontwikkelaar verwerkt. Het systeem werkt naar 
behoren. 

7. Klopt het dat dit (doorvaar-)abonnement is afgeschaft? En zo, ja 
waarom is hier voor gekozen 

Antwoord: 
Dit klopt niet. Het doorvaarabonnement bestaat nog steeds. Zie ook de 
tarieventabel, behorende bij de Verordening Havengelden 2014 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, de burgemeester. 

J. Scholten rnkBrt Schneiders 


